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«Προσφέροντας αίμα σώζουμε 3 ανθρώπινες 
ζωές» Διευθύντρια Αιμοδοσίας ΑΧΕΠΑ -AUDIO
/ Γενικά Θέματα / Υγεία και ιατρικά θέματα

«Είναι πολύ σημαντική η διαδικασία της αιμοδοσίας. Είναι η μέγιστη εθελοντική 
προσφορά».

Με αφορμή την μεγάλη αιμοδοσία των ακροατών του Ράδιο Θεσσαλονίκη την 
Κυριακή 14 Απριλίου 2024 στο Δημαρχείο Θεσσαλονίκης, συνομιλήσαμε με την 
συντονίστρια – Διευθύντρια στο κέντρο αίματος νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ, Βασιλική 
Μπαλακούδη η οποία τόνισε την μεγάλη ανάγκη για αίμα, τις ελλείψεις στα 
νοσοκομεία και τον σημαντικό ρόλο του εθελοντή αιμοδότη.

«Πάντοτε οι ανάγκες είναι μεταβλητές ανάλογα με το τι θα προκύψει από 
επείγουσες καταστάσεις, τι θα προκύψει από χειρουργεία τις επόμενες μέρες , οι 
μεταμοσχεύσεις που χρειάζονται πολλές μονάδες αίματος και σε αυτές τις 
περιπτώσεις ξαφνικά εκεί που λες ναι έχω μια σχετική επάρκεια, δεν μπορείς να 
καλύψεις τον άρρωστό σου. Αυτό που θέλουμε είναι οι εθελοντές αιμοδότες και όχι 
αυτούς που εξαναγκάζονται να δώσουν για κάποιο συγγενή».

Ακούστε το απόσπασμα της εκπομπής στο παραπάνω ηχητικό.
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